



一齊來，一齊回，
齊享雙重優惠！

機場快綫
團體套票
更送免費
低至六折，
地鐵車票！

小童
免費！



來來回回好著數！於2004年7月15日至8月31日，購買機場快綫來回團體套票，即享以上優惠。12歲以下小童使用八達通卡更可免費乘搭機場快綫！請即出發，齊享優惠！

機場快綫團體套票	香港站	九龍站	青衣站
2人行	HK\$150	HK\$130	HK\$85
3人行	HK\$200	HK\$180	HK\$120
4人行	HK\$250	HK\$220	HK\$150

以上為單程套票之票價，來回套票之票價，則以雙倍價錢計算。

條款及細則：

- 機場快綫團體套票適用於指定的同行團體乘客，乘搭機場快綫由香港站、九龍站或青衣站前往機場站，或其相反方向的指定單程車程。
- 乘客必須同時購買兩套同類的團體套票，各人方可免費獲贈地鐵車票一張。免費的地鐵車票數目，只會因應所購買的團體套票種類而遞增。例如購買二人行團體套票的乘客，總共只會獲贈兩張地鐵車票，如此類推。
- 免費地鐵車票有效期為購買團體套票日起計一個月內有效。
- 凡於優惠期內享受以上免費乘車優惠之小童八達通卡乘客，不可享用免費地鐵接駁服務。
- 12歲以下的小童八達通卡乘客在享受免費乘車優惠後機場轉，須於入閘前先在機場快綫客務中心出示其有效八達通卡辦理手續。機場快綫優惠車程須即時乘搭，否則折扣優惠將被取消。而往市區時，須於出閘前辦理手續方可享此優惠。
- 以上各優惠不可與其他優惠一併使用。
- 免費的地鐵車票不可兌換現金。
- 失效的團體套票可於機場快綫客務中心進行更換或修正。
- 已失效的地鐵車票則可於地鐵客務中心辦理更換或修正手續。
- 如有任何爭議，以地鐵有限公司的最後決定為準。

地鐵熱線：2881 8888



愉快 就在這兒



www.mtr.com.hk





Travel back & forth together for great discounts!

Airport Express Group Tickets up to 40% off, plus a free MTR ticket for everyone.

Children ride free!



Enjoy more with roundtrip travel! From 15 July to 31 August 2004, enjoy great savings with Airport Express roundtrip Group Tickets, and children under 12 can even ride the Airport Express for free with their Octopus Cards! Get on board now to enjoy these great offers!

Airport Express Group Ticket	Hong Kong Station	Kowloon Station	Tsing Yi Station
Group of 2	HK\$150	HK\$130	HK\$85
Group of 3	HK\$200	HK\$180	HK\$120
Group of 4	HK\$250	HK\$220	HK\$150

The above fares are for one-way Group Ticket only; fares will be doubled for roundtrip travel.

Terms and conditions:

- Passengers travelling together in designated groups are eligible to use Airport Express Group Tickets for a designated ride on the Airport Express Line from Hong Kong, Kowloon or Tsing Yi stations to Airport Station or vice versa.
- Passengers must purchase two sets of the same type of Group Tickets to be eligible to receive a free MTR ticket for each person. The number of free MTR tickets given will be according to the purchased Group Ticket type. e.g. Group of 2 Group Tickets will be eligible for 2 MTR tickets.
- Validity period of the free MTR ticket is one month from date of purchase of the Group Ticket.
- Children Octopus cardholders who enjoy the free ride are not eligible for free MTR connection.
- Children under 12 going to the airport must present a valid Child Octopus Card to the Airport Customer Service Centre before entering the gate. The Airport Express journey must be used immediately after you redeem the offer. When you return to the city, please redeem the offer before exiting the gate.
- The above offers cannot be used in conjunction with any other offers.
- Free MTR tickets cannot be exchanged for cash.
- A malfunctioning Group Ticket can be exchanged or rectified at any Airport Express Customer Service Centres. MTR tickets can be processed at MTR stations.
- MTR Corporation Limited reserves its rights in any disputes.

MTR Hotline: 2881 8888



travel with a smile



www.mtr.com.hk

